



## Cambridge International ( Sudan)

Colleges – Training Centers - Schools

كامبردج العالمية (السودان)

كليات – مراكز تدريب - مدارس



CAMBRIDGE INTERNATIONAL CENTRE

بسم الله الرحمن الرحيم

التاريخ: 2018/11/ 12م

To all concerned

إلى جميع المعنيين

Modifying the end of the school day

تعديل زمن نهاية اليوم الدراسي

As for the discrepancy between Cambridge schools calendar and the Dawara Madrasia holiday, and to rectify the resulting imbalance, these amendments shall be implemented immediately in all Cambridge schools after the Dawara Madrasia holiday, to increase the number of hours within the classes (academic achievement). These amendment need to be notified to all parents.

After taking the views of school principals and academic managers:

The departure time (end of the school day) to be adjusted in all schools as follows:

End of kindergarten day: 1 pm adding half hour **reading**

End of the school day for the primary and secondary stages:

2:45 pm by adding a **seventh period** to the timetable..

Academic directors and school principals are required to modify the course schedules.

نسبة لتضارب التقويم المدرسي لكامبردج مع إجازة الدورة المدرسية ولتدارك الخلل المترتب على ذلك يتم العمل بهذه التعديلات مباشرة بعد إجازة الدورة المدرسية بجميع المدارس لزيادة عدد الساعات داخل الفصول ( التحصيل الدراسي ) وضرورة إخطار أولياء الامور بهذا التعديل.

بعد أخذ اراء مدراء المدارس والمدراء الاكاديميين:

يتم تعديل زمن الانصراف ( نهاية اليوم الدراسي ) بجميع المدارس على

النحو التالي :

نهاية اليوم الدراسي لرياض الاطفال : الساعة الواحدة بعد الظهر بإضافة

نصف ساعة **قراءة**

نهاية اليوم الدراسي لمرحلتى الاساس والثانوى : الساعة الثانية وخمس

وأربعون دقيقة بإضافة **حصة سابعة** للجدول .

على المدراء الاكاديميين ومدراء المدارس تعديل الجداول الدراسية حسب

ما ورد .

د. صلاح عبد العزيز أحمد

The General Manager